

## **PRESS RELEASE**

OTTAWA, ONTARIO -- The Judges of the Supreme Court of Canada will hold a ceremony in memory of their former colleague, the Rt. Hon. Brian Dickson, P.C., and his legal career, on Monday, November 2, 1998, in the Main Courtroom, beginning at 9:00 a.m. There will be speeches by the Rt. Hon. Antonio Lamer, P.C., Chief Justice of Canada, The Hon. Anne McLellan, P.C., Minister of Justice and Mr. Barry Gorlick, Q.C., President of the Canadian Bar Association.

A funeral service will be held at 10:30 a.m. at the Christ Church Cathedral, followed by a reception in the Main Entrance Hall of the Supreme Court of Canada.

Ref.: Mr. James W. O'Reilly  
Executive Legal Officer (613) 996-9296

= = =

## **COMMUNIQUÉ DE PRESSE**

OTTAWA, ONTARIO -- Les juges de la Cour suprême du Canada tiendront une cérémonie à la mémoire de leur ancien collègue, le très honorable Brian Dickson, c.p., et de sa carrière juridique, à 9 h, lundi le 2 novembre 1998, dans la salle d'audience principale. Des allocutions seront prononcées par le très honorable Antonio Lamer, c.p., Juge en chef du Canada, l'honorable Anne McLellan, c.p., Ministre de la Justice et par M<sup>e</sup> Barry Gorlick, Président de l'Association du Barreau canadien.

Un service commémoratif aura lieu à 10h30 à la Cathédrale Christ Church, suivie d'une réception dans le grand hall de la Cour suprême du Canada.

Réf.: M. James W. O'Reilly  
Adjoint exécutif juridique (613) 996-9296